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I N V E S T I C E  D O  R O Z V O J E  V Z D Ě L Á V Á N Í

Zápis z 8. jednání Správní rady a Valné hromady
Regionálního potravinářského klastru -

Chutná hezky. Jihočesky

Místo konání: Alimpek s.r.o.
                        Zasedací místnost firmy
                        U Sirkárny 582
          370 04  České Budějovice

Doba konání :  29.7.2010  v čase 10:00 - 12:00 hod.
 Program :

1. Přivítání, úvodní slovo. Jan Blažek – předseda správní rady

2. Schválení plné žádosti – předloží Josef Vačkář

3. Informace o aktivitách klastru, prezentace klastru, další projekty-

Ladislav Skořepa

4. Připomínky, náměty pro další rozvoj klastru

5. Shrnutí a závěr

Účast:

Jan Blažek – Alimpek, spol. s r.o.

Pavel Primus – Jednota, s.d. České Budějovice

Ladislav Skořepa - jednatel klastru

Josef Vačkář – Tambu, s.r.o.

Josef  Kouba - Peta Bohemia, s.r.o.

Vladimír Novák - Pekárna Srnín KIII., s.r.o.

Petr Němec - Pekárna Srnín KIII., s.r.o

Josef Soudek  - Pekárna Suchdol, v.o.s.

Radek Nodes - Pekařství Nodes, s.r.o.

Slavomíra Vavreinová - Výzkumný ústav potravinářský Praha, v.v.i

Jan Furiš – Alternativ plus, s.r.o.

Omluvení členové valné hromady:
Miloslav Šoch - Jihočeská univerzita

Kubička Josef -  Polanských, spol. s r.o.

Milan Kodádek - Pekařství a cukrářství Kodádek, s.r.o.

Václav Říha - Hemp production, s.r.o.

Hana Hricová - Agrární komora České Budějovice
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Jan Frantík- Bratři Zátkové, a.s.

Jaroslav Tůma - Měšťanský pivovar Strakonice, a.s.

K bodu 1. Přivítání, úvodní slovo
Zasedání zahájil J. Blažek a seznámil přítomné s programem jednání. K programu jednání nebyly
vzneseny další připomínky. Seznámil přítomné s výsledky jednání s kastelánem Hradu a zámku
Český Krumlov P. Slavkem. Na tomto jednání  pan Nodes a Kodádek prezentovali svoje výrobky.
Jejich aktivita byla vedením zámku pozitivně hodnocena. Další jednání o společných aktivitách se
bude konat na zámku v Č. Krumlově 9.9.2010 v 9:00hod.

K bodu 2. Schválení plné žádosti 

Josef Vačkář seznámil přítomné se  studií proveditelnosti. Studie proveditelnosti byla valnou
hromadou po dopracování formálních náležitostí doporučena k podání spolu s dalšími dokumenty
plné žádosti. J. Vačkář požádal členy klastru, kteří se podílejí na projektu o poskytnutí informací o
jejich organizaci.

K bodu 3. Informace o aktivitách klastru, prezentace klastru, další projekty

Ladislav Skořepa seznámil členy klastru s těmito skutečnostmi:

A) Miloslav Šoch předal jednateli dokument, kterým ho rektor Jihočeské univerzity
v Českých Budějovicích pověřuje zastupováním v klastru.

B) Klastr se stal partnerem s finanční účastí v projektu podávaném ZF JU v rámci výzvy
OPVK , Prioritní osy 2 – Terciární vzdělávání, výzkum a vývoj, Oblasti podpory 2.4 –
Partnerství a sítě.

C) Připravuje se projekt s VŠE J. Hradec do OPVK.

D) V měsíci srpnu bude uskutečněn nákup výpočetní techniky a vícefunkčního zařízení. Při
výběru budou o konzultaci požádání odborníci z řad zaměstnanců členů klastru.

E) Další ekonomické aktivity klastru budou navrženy po rozhodnutí MPO o přidělení dotací.

F) Jednatel požádá členy klastru, kteří ještě nepřispěli k činnosti klastru, aby tak učinili.

G) Jednatel požádal členy o spolupráci při zajišťování oslav 50. výročí ZF JU.

K bodu 5.  Shrnutí a závěr

• Příští veřejné zasedání Správní rady bude konáno v druhé polovině října.

•  Rozvíjí se neformální spolupráce mezi jednotlivými členy klastru

• Členové klastru byli pozvání na odborný seminář pořádaný Jednotou s.d. České Budějovice
dne 26.8.2010.

• Jednatel klastru předloží na příští schůzi stav financí klastru.

• Na příští schůzi klastru bude projednáno hodnocení plné žádosti – předloží J. Vačkář.

• V Českých Budějovicích dne 27.8.2010

Zapsal: L. Skořepa


